



# BRAÅS Golf

**Dokumenttyp:** Styrelsemöte

**Informationsnivå:**

Styrelse, Sektionsansvariga, projektgrupp

**Datum:** 2024-11-28

**Tid:** 17:00-19:00

**Plats:** Klubbstugan och via länk

## Styrelsemöte

Närvarande i klubbstugan: Johan Schwab, Evert Carlsson, Sonny Larsson, Karolin Emanuelsson, Andreas Broström, Fredric Skarenberg, och Jerry Skoglund

Via länk:

### 1. Mötets öppnande

Ordförande Johan Schwab hälsade alla välkomna

### 2. Val av sekreterare och justerare

Sekreterare Karolin Emanuelsson och justerare Andreas Broström

### 3. Godkännande av agendan

Godkändes

### 4. Föregående mötesprotokoll (godkännande)

Godkändes

### 5. Styrelse

#### I. Projekt mountainbike

- Mitten av december ska vi märka ut med pinnar vart de som designar Freestylebanan vill ha material utlagt för att kunna påbörja byggnationen.

#### II. Säker förening

- Nästa möte är v 49

#### III. Kläder till försäljning

- Inget nytt

#### IV. Samarbete Craft

- Sonny har kontaktat Craft men har inte fått någon respons. Han fortsätter jaga på.

#### V. Why not try it

- Vi har anmält vårt intresse för att anordna en dag till våren

#### VI. Att Göra Listan

- Vi gick igenom listan. Mycket har "klarmarkerats". Bra jobbat!



## VII. Årsklocka med datum för aktiviteter

- Vi sätter oss ner och går igenom alla "fasta" aktiviteter som vi har och bestämmer datum och även vilka grupper som för året ska ha huvudansvaret för aktiviteten. Det blir lättare då att få ut information tidigt till berörda personer.

## VIII. Hjälpa till med nattvandring

- Vi har fått frågan om vi kan hjälpa till med Nattvandringen i Braås vilket vi kommer svara ja på. Vi kommer skicka ut till lagen vilka kvällar detta kommer att gälla. Här måste alla lag ställa upp.

## 6. Ekonomi

### I. Ekonomisk redovisning

- Nästan alla budgetar har kommit in

### II. Bingolottos julkalendrar

- Försäljningen går bra. Vi har några lotter kvar att sälja, men vår förhoppning är att även dessa ska säljas slut.

### III. Övrigt

- Vid Cuper kommer föreningen ge lagen bidrag med: 800 sek/barn och hela kostnaden för ledare (max 3 ledare/lag)

- När vi handlar på ex Ica måste vi på kvittot skriva våra namn och sektion. OBS! Läsligt. Detta för att Evert lätt ska se vart kostnaden ska konteras mot.

## 7. Innebandysektionen

### I. Sektionsinformation

- F-13 får en del tillskott in i laget. De har även börjat sälja kakor för att finansiera en Cup.

- Det nya laget går det trögt för. Vi får se hur utvecklingen går. Kommer det inte fler aktiva så kommer vi inte kunna ha kvar laget.

## 8. Fotbollssektionen

### I. Sektionsinformation

- Jullovsturneringen kommer anordnas den 28 december i idrottshallen

- Vi har fått ett mail där frågan kom om vi var intresserade att återigen stada upp ett seniorlag. Det finns en liten grupp med domare som idag spelar i Korpen, men som nu är intresserade av att ta sig ett steg uppåt. Vi kommer svara att vi tyvärr idag inte har det folk som det krävs för att anordna och hålla i ett lag.



- Rottne IF har hört av sig och frågat om vi har några ungdomar som är intresserade av att börja spela i deras nystartade A-lag. Tyvärr tappade vi dem när vårt A-lag lades ner, så svaret blir nej.

## 9. Sponsring

### I. Bilda en sponsergrupp

- En grupp är skapad och ett möte har varit. Sonny tar på sig att skriva ihop en informationlapp om vår förening som vi kan ge till våra tänkta sponsorer. Denna går igenom för godkännande på nästa Sponsorsgruppträff.

## 10. Cykelsektionen

### I. Sektionsinformation

- Det har varit ett Sektionsmöte. I sektionen ingår nu 5 personer. Det har gjorts en årsplanering och ett budgetförslag.  
- Just nu är det 3 uppdelade grupper. Totalt 26 st aktiva.  
- Det kommer köpas in tävlingströjor i varierande storlekar och ledarkläder.  
- Det kommer hållas ett 4-dagarsläger här i Braås under påsk.

## 11. Racketsektionen

### I. Sektionsinformation

- Just nu väldigt lugt. Budgeten är inlämnad.

## 12. Anläggning (ar)

### I. Sektionsinformation

-Allt är lugn

## 13. Aktiviteter

### I. Braås Golf 100år

- Mellan 10-15 personer just nu som ingår i planeringsgruppen. Bra uppslutning på möten.  
- Det har skapats en "Att-göra lista" så man lätt få en blick på allt som ska göras och även klarmarkera det som är klart.

## 14. Övriga frågor

-Hyab kommer att tvätta av taket på byggnaden för omklädningsrummen.  
-Vi har pratat med Hanna Johansson om att köpa in hennes tjänst för att starta upp en ny hemsida. Hemsidan ska vara för hela aktivitetsparkens olika aktiviteter. Dock kommer Laget.se att vara kvar för våra lag, ingen ändring där, men på hemsidan ska man kunna presentera vad det är för olika aktiviteter vi har och vad som är pågång.  
Vi behöver få mer information från Hanna ang kostnader osv. Jerry håller i detta



# BRAÅS GOLF

-Sonny och Jerry var på möte om Evenemangssäkerhet. Information om hur man anordnar ett evenemang och vad man ska tänka på innan och under tiden. Ett bra möte med mycket matnyttig information

- Cykelsektionen skapar upp en ny emailadress till deras sektion. Vi ska försöka ha en röd tråd genom de olika adresserna. Att man klart och tydligt ser vilken sektion som man kontaktar. Ett förslag är ex **cykel.braasgoif@gmail.com**

- Sonny och Johan S har varit på möte med landsyggdsrådet. Där pratade man om hur man ska göra för att få in nya aktiva och medlemmar. Bra tips och idéer som vi tar med oss.

## **Beslut:**

- Inga besluts togs

**Mötets avslutande:** Ordföranden Johan Schwab avslutade mötet och tackade för visat intresse

**Sekreterare för mötet**

**Justerare**

.....  
Karolin Emanuelsson

.....  
Andreas Broström

Ordförande

.....  
Johan Schwab